
На вниманието на:   
доц. д-р Тодор Чобанов –  
заместник-кмет  
на Столична община  

 
 

Относно: Проект на Наредба за прием на деца в общинските самостоятелни 
детски ясли, детски градини 
и в подготвителните групи в общинските училища на територията на Столична 
община 

 

         Уважаеми, доц. д-р Тодор Чобанов,  
 
                   Искам да изразя категорично своето  несъгласие с предложените промени в 
Наредбата и по – конкретно отпадането на К5:  

„К5. Дете, което посещава общинска самостоятелна детска ясла или частна детска 
ясла, регистрирана от СРЗИ на територията  

на Столична община най – малко 6 месеца преди записване – 1 т.“, поради 
няколко причини: 

     1. Липса и право на информиран избор за родителите и деца от набор 2018 и 
2019г, които са в заварено положение.  

Моето дете посещава частна детска ясла, даваща допълнителна точка и е там 
точно заради тази точка, която да му  

даде равен шанс при кандидатстване в ДГ. Взела съм това решение и съм 
направила своя избор на база утвърдената и  

действаща Наредба към момента на кандидатстване. Ако бях  информирана, че К5 
ще отпадне за прием в ДГ през 2021/2022г.,  

тогава изборът ми щеше да е друг.  

     2. Настоявам да има гратисен период за децата набор 2018-2019г.; 

   

С Уважение:  

Магдалена Георгиева 

  

  


